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NEUROTICFISH & SIMON FAWLTER 

"The Demystification Of The Human Heart": A 
Captivating Insight into Society's Decline by 
Neuroticfish 
 
Renowned German electronic band Neuroticfish is 
back with a groundbreaking album that is set to 
captivate listeners and ignite discussions across 
the world. Titled "The Demystification Of The 
Human Heart", this 12-track masterpiece delves 
into the complexities of society's decline, the lack 
of empathy, and the human condition as we know 
it. 
 
Neuroticfish, known for their unique blend of 
electronic sounds and thought-provoking lyrics, 
has never shied away from addressing societal issues in their music. In this album, they 
take it a step further by dissecting the very essence of the human heart and its interaction 
with the modern world. Each track presents a different facet of this enigmatic journey, 
making it a compelling and emotionally charged experience for the listener. 
 
The album is a sonic exploration, weaving together evocative melodies with insightful lyrics, 
creating an emotional resonance that is both poignant and powerful. From the haunting 
opening track “Imposter Syndrome” to the album's thought-provoking crescendo “Gone”, 
Neuroticfish promises a listening experience that will leave a lasting impact. 
 
"The Demystification Of The Human Heart" is a call to reflect on our humanity, our 
connection with one another, and the world in which we live. It's a rare gem that invites 
introspection and dialogue on the state of our society. 
 
As a special thank you, for fans who still prefer the CD format, every single CD in the CD-
edition of the album comes with individually distorted front cover artwork, making each unit 
unique. This offers fans their very own limited edition experience, all due to the distinctive 
artwork. Although the track list remains the same for each unit. 
 
Neuroticfish’s new album is slated for release on December the 15th 2023, and fans of 
electronic music and those who appreciate music with a message won't want to miss it.  
 
 
Contact: nor@neuroticfish.com  
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NEUROTICFISH & SIMON FAWLTER 

Neuroticfish enthüllt "The Demystification Of The 
Human Heart": Eine elektrisierende Odyssee 
durch den gesellschaftlichen Niedergang und den 
menschlichen Zustand 
 
Die deutsche Elektroband Neuroticfish steht kurz 
davor, ihr heiß ersehntes Album "The 
Demystification Of The Human Heart" zu 
veröffentlichen, eine musikalische und lyrische 
Reise durch den zersetzenden Zustand der 
Gesellschaft, das Fehlen von Empathie und die 
komplexe Natur des menschlichen Zustands. 
 
 
 
Bekannt für ihre wegweisenden Klanglandschaften und tiefgründigen Songtexte hat 
Neuroticfish erneut die Grenzen der elektronischen Musik ausgelotet. Dieses Album nimmt 
den Hörer mit auf eine tiefgreifende Reise, die die komplexen Schichten der 
Wechselwirkung des menschlichen Herzens mit einer Welt in der Krise entwirrt. Über 12 
fesselnde Tracks hinweg behandelt die Band gesellschaftliche Probleme mit Sensibilität 
und Intensität. 
 
"The Demystification Of The Human Heart" ist eine Meisterklasse im Verschmelzen 
kraftvoller, emotionaler Texte mit mitreißenden Beats. Jeder Track ist ein eigenständiges 
Kapitel in dieser fesselnden Erzählung und bietet ein sinnliches und nachdenkliches 
Erlebnis, das den Hörer dazu anregt, über den Zustand unserer Gesellschaft nachzudenken, 
 
Als besonderes Dankeschön, für Fans, die das CD-Format bevorzugen, kommt jede einzelne 
CD der CD-Edition des Albums mit individuell verzerrtem Frontcover-Artwork daher, dass 
jede Einheit einzigartig macht. Ein ganz persönliches Limited-Edition-Erlebnis, alles dank 
eines einzigartigem, unverwechselbaren Artworks. Die Tracklist bleibt jedoch auf jeder CD 
gleich. 
 
Das neue Album von ist für den 15. Dezember 2023 geplant, und Fans elektronischer Musik 
und diejenigen, die Musik mit einer Botschaft schätzen, sollten es nicht verpassen.  
 
 
Kontakt: nor@neuroticfish.com 


